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Abstract (en)
The present invention relates to a packaging material blank (1) in the manner of a band wrapping for packaging a plurality of containers, for example
cans, bottles (31) or the like. The packaging material blank (1) comprises a top part (2), side walls connected to the top part, and bottom parts (4, 4')
which adjoin the side walls (3, 3') and can be connected in the folded state, an additional fastening of the containers being provided at the respective
side region of the blank. To solve the object of developing the blank further in such a way that the latter can be produced and folded as simply as
possible and allows a very compact packaging with increased safety against tearing, it is proposed according to the invention that bendable upper,
lateral and lower side flaps (5-9 and 5'-9') are provided as the fastening, which flaps are connected at least partially to one another or one below the
other after folding, that, furthermore, mutually adjacent side flaps (e.g. 5 and 7) are connected via a folding surface (12) which connects adjacent
side flaps (e.g. 5 and 7) to one another in the folded state and is folded in. As a result, in the folded state of the blank (1) the side flaps fit tightly
around the outside contour of the containers. <IMAGE>

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen banderolenartigen Verpackungsmaterialzuschnitt (1) zur Verpackung einer Mehrzahl von Behältnissen,
beispielsweise Dosen, Flaschen (31) oder dergleichen. Der Verpackungsmaterialzuschnitt (1) umfaßt ein Oberteil (2), mit dem Oberteil in
Verbindung stehende Seitenwände sowie an den Seitenwände (3,3') anschließende Bodenteile (4,4'), welche im gefalteten Zustand verbindbar
sind, wobei eine zusätzliche Halterin der Behältnisse am jeweiligen Seitenbereich des Zuschnitts vorgesehen ist. Zur Lösung der Aufgabe, welche
darin besteht, den Zuschnitt derart weiter zu bilden, daß dieser möglichst einfach herzustellen sowie zu falten ist und bei erhöhter Sicherheit gegen
Aufreißen eine sehr kompakte Verpackung ermöglicht, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, daß als Halterung knickbare obere, seitliche sowie
untere Seitenlaschen (5-9 und 5'-9') vorgesehen sind, welche nach der Faltung zumindest teilweise miteinander bzw. untereinander verbunden
werden, daß weiterhin zueinander benachbarte Seitenlaschen (z.B. 5 u. 7) über eine Faltfläche (12) in Verbindung stehen, welche benachbarte
Seitenlaschen (z.B. 5 u. 7) im gefalteten Zustand miteinander verbindet und eingefaltet wird. Hierdurch passen sich die Seitenlaschen im gefalteten
Zustand des Zuschnitts (1) eng der Außenkontur der Behältnisse an. <IMAGE>
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